
 
 
 
 

Referat af bestyrelsesmøde 30. maj 2023 
 
Sted: Henrik Herløv Jørgensen 
Deltagere: Henrik Herløv Jørgensen, Brian Kalhøj, Morten Okholm, Jesper Munksgaard  
og Frank Heiberg 
Referent: Frank Heiberg 

 
Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt 
 
Valg af referent 
Frank blev valgt 
 
Godkendelse af referat af bestyrelsesmødet 13. marts 2023 
Referatet blev godkendt 
 
Konstituering af bestyrelsen 
Brian Kalhøj blev genvalgt som formand. 
Morten Okholm blev genvalgt som næstformand. 
 
Opsamling på generalforsamlingen 
Bestyrelsen drøftede det ringe fremmøde på generalforsamlingen. Overgangen til elektronisk indkaldelse 
er tilsyneladende ikke årsagen, da omkring 80% af medlemmerne havde åbnet indkaldelsen ifølge 
statistikken fra vores hjemmeside. 
Der savnes måske nogle ”spændende” indlæg. 
 
Vejudvalget 

a) Beplantning af fortovenes for- og bagbræmme. 
Vejudvalget tager kontakt til kommunen. Ifølge lov om private fællesveje, må bagbræmmen ikke 
beplantes uden kommunens godkendelse. Beplantningen kan på længere sigt påvirke 
flisebelægningen samt kloaksystemet. 

b) Overkørsler 
Der er problemer med en række overkørsler, hvor der ikke er en tilstødende indkørsel til grunden. 
Bestyrelsen diskuterede en eventuel nedlæggelse af disse overkørsler. 
Der må ikke parkeres foran disse overkørsler og der er på længere sigt et 



vedligeholdelsesproblem. 
c) Projektet med grønne veje 

Der har været nogle trafikale problemer i forbindelse med nabogrundejerforeningens 
skybrudsprojekt. Sagen er lukket for vores vedkommende. 

d) Ladestandere 
Bestyrelsen drøftede muligheder og konsekvenser af etableringen af ladestandere på fortovet. 

e) Parkering 
Der er mange, der ikke bor i grundejerforeningens område, der anvender vejene til parkering. 
Antallet af parkerede biler er stigende, hvilket reducerer parkeringsmulighederne for 
foreningens medlemmer. Bestyrelsen tager kontakt til grundejerforeninger i Vanløse og 
Valby, som har lavet nogle attraktive løsninger. 
 

Hjemmesiden 
a) Rydde op og opdatere 
      Der er behov for en oprydning og modernisering af foreningens hjemmeside. 
b) Information til medlemmerne 

Form, indhold og hyppighed blev diskuteret 
c) Ansvarlige 
      Bestyrelsen kigger på en ny og forbedret struktur. 
 
Næste møde 
Mødet fastsættes som sædvanligt via Doodle 
 
Eventuelt 
Intet at referere 
 
 


